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Mødedeltagere 
 

    
 Henrik Svendsen (HS) 
 Tine Sand Gybeck (TSG) 
 Ann-Mari Lundbæk Lauritsen (AML) 
 Eugen Sølberg (ES)                      
 René Pedersen (RP) 
 Dan Andersson (DA) 
 Nikolaj Henrichsen (NH) 

 
 
Afbud fra: 
 

  
 Tine Sand Gybeck (TSG) 

 
Fra KAB / drifts-
kontoret 

    
 Brian Ludvigsen (BL) 
 Anders Brøgger (AB) 

    
 

Dagsorden 

 
1.  Valg af referent. 

 
2. Gennemgang af referat fra sidste møde. 

 
3. Løbende sager fra Ejendomskontoret v. BL 

Igangværende vedligeholdsesopgaver (Fremsendes) 
Planlagte vedligeholdsesopgaver (Fremsendes) 
Budgetopfølgning. Materiale fremsendes. 
 

4. Info fra driftschef AB 
Status omkring affald – bl.a møde med Morten sidste uge. 
 

5. ”Ny bestyrelse efter Vagn” – Formand og diverse poster. 
 

6. ”Vild med vilje” – hvor står vi (TSG) 
 

7. Beboerhus info  
Tilbud på nye højtalerer.  
 

8. Ladestander / hvem skal være vores nye leverandør? 
 

9. Evt. 
 
 
 

Referat  
1. Henrik Svendsen 

 
2. Afventer  

 
3. BL gennemgik fremsendte gennemgik budgetkontrol og aktiviteter. 

 
Der er blevet brugt en del penge pga bla skimmelsvamp og kloaker, som der 
ikke har været budgetteret for.  
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Udskiftning af ”store” vandrør i kælderen (BMA 42-48) – budgetteret. 
 

Juletræskæden som er blevet brugt de sidste par år, er delvist defekt. Ny bliver 
indkøbt og den gamle bruges til reservedele. 
 
Legepladseftersyn er bestilt og sker snarest. 
 
Skrivelse omkring bestilling af hækplanter omdeles i denne uge. 
 
Renovering af kældertrappe ved PM 59 – efter ny model. 
 
Uge 39 vil det sidste asfalt blive lappet, hvis vejret ellers tillader det. 
 
Imprænering af enkelte galve, som skulle holde fugt ude! 
 

4. AB fortalte om mødet i affaldsgruppen. Her deltog repr fra Hvidovre kommune, 
Morten og følgegruppen. 
Kommunen krav om hæk om affald. Placeringen gør, at det muligvis bliver 
containere på hjul (flere retninger) 
Der blev på mødet talt om at nedlægge den første carport i gård 1, 2 og 3, og 
opfører en ny i den anden ende. Dette for at kunne rumme de mange 
retninger, og respekterer krav om afstand til bygninger. 
Det blev besluttet at Morten skal komme med en tegning mm, som opfylder 
lokale og kommune krav. For dette arbejde betales Morten med ca kr. 60.000,-. 
 
Anders opfordrede til, at gruppen som arbejder med kloakering i området, 
bliver aktiv igen. Dette var der generel enighed om, dog afventer det til det nye 
år. 
 

5. Efter at Vagn Bille er udtrådt af bestyrelsen, var der flere ”ledige” pladser som 
skulle besættes. 
 
Ny formand for afdelingen - AML 
Formandsudvalg – ALM, DA og HS 
Kloak, affald og ladestander – TSG, ES og RP 
Byggeudvalg – RP og DA 
Grønt udvalg – TSG, HS, ES og frivillige beboere 
Parkering og trailer – TSG, ES og NH 
 

6. HS orienterede kort. 
 

7. HS fortalte at de højtalere der er i beboerhuset, ikke er optimale. Vi har haft 
professionelt besøg som har gennemgået det som er pt. Dette firma vil gerne 
komme ud og demonstrer hvad de anbefaler. Dette var alle enige i ville være 
en god ide. 
 

8. Da Carpow stopper skal vi finde en ny udbyder. Ingen var helt sikker på om der 
ville være strøm efter 1. oktober 2024 hvor de stopper. RP ville komme med 
noget info ASAP. 
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